
Program, Seminar 4 - 24. juni 2020

13.00-13.10. Velkomst og kort introduktion til 

undersøgelsen ved Henrik H. Brandt, Idrættens 

Konsulenthus

13.10-13.20. Velkomst og kort introduktion til 

Halinspektørforeningen og foreningens arbejde under 

Corona-krisen ved Henrik Høy-Caspersen, formand 

Halinspektørforeningen

13.20-13.45. Kort gennemgang af de væsentligste 

hjælpepakker ved Administrerende direktør John 

Linnemann i Ri Statsautoriserede Revisorer –

revisionsvirksomhed med fokus på fonde, selvejende 

institutioner og foreninger.

13.45-14.30. Spørgetime og kommentarer. 

Ordstyrer: Henrik H. Brandt, Idrættens Konsulenthus 

Idrætsfaciliteterne og sundhedskrisen. Få det bedste ud af hjælpepakkerne

Mange tak til de faciliteter, som har besvaret spørgeskemaerne og til 
Halinspektørforeningen, Lokale og Anlægsfonden, DGI og Idrættens Analyseinstitut m.fl. for 
godt og smidigt samarbejde om undersøgelsen.

Find optagelse og materiale fra seminaret og læs mere om kommende seminarer og 
aktiviteter på www.idkon.dk

http://www.idkon.dk/


Velkommen i tilskudsjunglen



Undersøgelse af danske 
idrætsfaciliteters situation under 

Corona-krisen

Status pr. 7. maj 2020

Tak til: Lokale og Anlægsfonden, Halinspektørforeningen, Idrættens Analyseinstitut og DGI for opbakning til undersøgelsen.

Undersøgelsen gennemført 17. april – 5. maj, helt eller delvist besvaret af 450 idrætsfaciliteter.

Læs mere: https://www.idkon.dk/perspektiver/2020/5/10/idrtsfaciliteter-i-voldsom-modvind

https://www.idkon.dk/perspektiver/2020/5/10/idrtsfaciliteter-i-voldsom-modvind


Konsekvenser af COVID-19 – støtteordninger

Cirka 45% af respondenter har ansøgt eller planlægger at søge støtte fra nogle af 
regeringens støtteordninger. 

(Blandt de ikke kommunale faciliteter er det tilsvarende tal 63%)



Konsekvenser af COVID-19 :
Hjælp til din virksomheds faste omkostninger 
(har søgt/planlægger at søge)

64,2% har søgt eller påtænker at søge ”hjælp til din virksomheds faste 
omkostninger”” 



Konsekvenser af COVID-19: 
Hjælp til lønudgifter 
(har søgt/planlægger at søge)

83,1% har søgt eller påtænker at søge ”hjælp til lønudgifter”. Dermed er denne 
støtteordning den mest populære blandt faciliteterne 



Konsekvenser af COVID-19: 
Hjælp til aflyst eller udskudt arrangement 
(har søgt/planlægger at søge)

40,1% har søgt / planlægger at søge ”hjælp til aflyst eller udskudt arrangement”



Konsekvenser af COVID-19 - gavn af regeringens hjælpepakker

n = 310

30% finder regeringens hjælpepakker ‘utilstrækkelige’ eller ‘helt utilstrækkelige’



Konsekvenser af COVID-19 – eksterne møder vedrørende 
likviditetssituationen

n = 424

25% har haft møder med forvaltning eller bank. Har alle faciliteter taget initiativ til 
at udvise ‘rettidig omhu’ eller afventer de situationens udvikling?
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En særlig tak til John Linnemann, Ri. Statsut. Revisorer!

Opsamlende konklusioner:

Behov for at agere og få det bedst mulige ud af en kompleks situation 

Behov for mere samarbejde, oplysning og netværk i branchen

Behov for en stærkere ‘brancheidentitet’. Hvad er opgaven i de 
kommende år?

Behov for en stærkere stemme og synlighed for blandt andet 
idrætsfaciliteterne, hvis man ikke skal blive ‘kørt over’ i politiske 
forhandlinger

En tid med masser af praktiske, organisatoriske og økonomiske 
udfordringer venter forude

Tak for i dag!

Læs mere:
www.h-i.dk og 
www.vejenkonferencen.dk

http://www.h-i.dk/
http://www.vejenkonferencen.dk/

